
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39-vragen)

Datum: 26 februari 2018

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sliedrecht

Steller vragen: V.E. Prins

Onderwerp: Verkeersveiligheid Craijensteijn

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 dagen schriftelijk te beantwoorden 
aan de steller:

1. Klopt het dat de klankbordgroep voor de Craijensteijn in de afgelopen maanden niet 
of nauwelijks meer bij elkaar is geweest? Zo ja, wat zijn daarvan volgens u de 
gevolgen voor het gevoel van betrokkenheid van bewoners en wat vindt u daarvan?

2. Bent u bereid om elke tweemaandelijkse voortgangsrapportage eerst met de 
klankbordgroep te bespreken, voordat de definitieve versie naar de gemeenteraad 
wordt gestuurd?

3. Bent u bereid om vooruitlopend op de uitkomsten van fijnstof- en geluidsonderzoeken
alvast werkzaamheden uit te voeren die geen gevolgen hebben voor fijnstof of geluid,
zodat het project uiteindelijk eerder klaar is?

4. Waarom kunt u na drie maanden overleggen met ASVZ niet veel meer melden dan 
dat ASVZ heel graag meewerkt en dat nog meer onderzoek nodig is?

5. Welke concrete datum heeft u in gedachten voor de oplevering van het project voor 
een veiligere Craijensteijn?

Toelichting:

In de raadsvergadering van 28 november 2017 kreeg de gemeenteraad te horen dat de 
klankbordgroep in november 2017 is geïnformeerd over de stand van zaken. De CDA-fractie 
heeft vernomen dat de klankbordgroep Craijensteijn al maanden niet meer bij elkaar is 
geweest. Een van de deelnemers benaderde hierover de CDA-fractie.

In de raadsvergadering van 28 november 2017 vertelde de wethouder: “We gaan door met 
de onderzoeken, we gaan door met de mogelijkheden die nodig zijn, met onderzoeken wat er
nodig is om ook echt een veilige Craijensteijn daar te krijgen.”

In de raadsvergadering van 28 november deed de wethouder de toezegging dat 
tweemaandelijks zal worden gerapporteerd over de voortgang. Om de deelnemers van de 
klankbordgroep betrokken te houden, wil de CDA-fractie dat het college elke 
voortgangsrapportage met de klankbordgroep bespreekt, voordat de rapportage naar de 
gemeenteraad wordt gestuurd. Zo houden we de leden van de klankbordgroep betrokken in 
het vervolg van het project.

In de college-informatiebrief van 12 december 2017 schreef het college dat het streven is om



in 2018 “jaarrond” fijnstofmetingen uit te voeren. Ook moeten geluidsonderzoeken worden 
uitgevoerd. Het CDA is van mening dat vooruitlopend op de uitkomsten van fijnstof- en 
geluidsonderzoeken alvast een aantal werkzaamheden kan worden uitgevoerd die geen 
consequenties hebben voor fijnstof of geluid. Wanneer een deel van de werkzaamheden 
eerder wordt uitgevoerd, zal de Craijensteijn sneller veiliger zijn dan wanneer alles pas later 
in gang wordt gezet.

In de college-informatiebrief van 19 december 2017 schreef het college dat “de komende 
periode wordt gebruikt om nadere afspraken met ASVZ (Merwebolder) te maken over de 
grondoverdracht en de voorwaarden”. In de college-informatiebrief van 20 februari 2018 
schreef het college dat sinds de beeldvormende vergadering van 21 november 2018 
afstemming heeft plaatsgevonden met ASVZ. ASVZ werkt graag samen met de gemeente. 
Het college wil “de wederzijdse wensen van ASVZ en gemeente” verder onderzoeken en 
uitwerken.

Ondertekening en naam raadslid,

Vincent Prins
CDA Sliedrecht


